
„…új kihívást jelent, hogy merre haladjon mezőgazdaságunk.

Meggyőződésem szerint ez az út nem lehet más, mint az elektronika, a

csúcstechnika, a minőség, az ökológia és a jövedelmező gazdálkodás

harmóniájának megteremtése.”

                                                                                       (Győrffy Béla)

A nagy termés nyomában...

Kedves NÉV!

A következő Nagy Találkozón, aPREGA konferencián sok mindenről esik majd 

szó! Áltlános, és egyáltalán nem hibának számító szokás a legfrissebb 

élményekről beszélni. A gazda legizgalmasabb témája mindig ugyanaz, de 

mondanivalója mindig más:�a�z� �e�l�v�é�g�z�e�t�t� �m�u�n�k�a�,� �s� �a�n�n�a�k� �e�r�e�d�m�é�n�y�e

. Még be sem fejeztük a vetést, vagy éppen hogy csak végeztünk vele. Az 

"eleje" már kikelt, s amelyik táblán még nem, izgatottan kapargatjuk a 

sorokat, hol tartanak fejlődésben a csíranövények, nics-e valamilyen probléma 

a kelés körül! Ha jól tájékozottak vagyunk saját ügyeinkben, jobban értjük azt 

is, amiről a beszélgető partner, vagy a konferencia előadója beszél.


